

BESTYRELSESMØDE: NR. 7 2024-25, GORM
TID: MANDAG DEN 13. JANUAR 2025 kl. 19.00 TIL 21.00
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, STIG, BENTE & PERNILLE

REFERENT: PERNILLE

AFBUD: TOKE

FORPLEJNING: OLE

(rækkefølge fra nu: Toke (11/9), Bente (7/10), Stig (26/11), Ole (13/1-25) og Pernille (10/3-25)).

DAGSORDEN	Referat
1. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde nr. 6 2024.	<i>Opfølgning fra sidste møde:</i> - Landsstævne (Ole) Udkast mail er klar – PB sender ud sammen med næste søndagsmail. Måske nogen har lyst til at samle en gruppe, for at være sammen om opgaven – meld tilbage til PB inden 14 dage. - Frivillighedsfest JFS (PB): Der er sendt invitationer ud til JFS frivillighedsfest (samme som sidste år). - DM'er 2026: PB har meldt tilbage til kredsudvalget ift. evt. at hjælpe med DM Mellem 2026. - Natløbstræning december/januar (Toke) Se noter fra Toke i "Nyt fra". - TVO: Viggja/Alberte (Toke) Se noter fra Toke i "Nyt fra". - PB har sendt liste til Bent med navne på dem der overtager hans opgaver. Bent er i gang med at lave overdragelse af opgaverne. - Beslutningsoplæg på "Find vej i" er ikke kommet videre. Sættes på til næste møde.
2. Nyt fra formanden v/Pernille	<u>Frivillighedsprisen JFS:</u> Der er ikke meldt noget ud fra JFS i forhold til

- JFS (frivillighedsprisen mm.) - Vejle Kommunes idrætspriser (indstilling) - Klubledermøde 27. januar (hvem deltager?) - Repræsentantskabsmøde 1. marts Middelfart (andre fra bestyrelsen der ønsker at deltage?) - Webinarer - Voksenkursus 1. marts	<i>Frivillighedsprisen – der står ingen info på deres hjemmeside. Jeg har spurgt Ole Holmgård, men intet svar fået. Derfor har jeg ingenting gjort endnu.</i> <i>PB har talt med Lis, der bliver en frivillighedspris for 2024. PB laver indstilling.</i> <u><i>Vejle Kommunes Idrætspriser:</i></u> <i>PB har lavet indstilling af Poul Erik og Pernille (Gorms DM guldmedalje vindere 2024).</i> <u><i>Kommende Webinarer:</i></u> <i>- Stævner og reglement: Mandag den 20/1. Jacob, Claus og Pernille deltager.</i> <u><i>Voksenkursus:</i></u> <i>PB har spurgt Steen ift. indbydelse osv. Møde i gruppen tirsdag den 14/1. Derefter kommer indbydelse ud.</i>
3. Nyt fra kasserer v/Ole	<i>Bent har lavet regnskab. 2024 ender med et overskud på 62.000 kr. (Budgetteret 27.000).</i> <i>Ole laver indkøb til klubben ift. ansøgning Musikfestivalen.</i>
4. Nyt fra områderne (<u>meget gerne på skrift</u>) - Arrangementer og klubliv v/Bente (herunder status arrangementer 2025) - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke (Herunder støttekoncept elite 2025) - Nyt fra: - Klubhusudvalg - Skiudvalg - Jelling Musikfestival - Hærvejsløbet	<i>Klubhusudvalg: Intet nyt siden sidst.</i> <i>Hærvejsløbet: Intet nyt siden sidst.</i> <i>Træning:</i> <i>Ingen møder siden sidst.</i> <i>Der er møde 14/1 i forhold til voksenkursus 1. marts. På mødet deltager, Toke, Jacob B. Claus og Steen.</i> <i>B&U:</i> <i>Ingen møder siden sidst – men der skal indkaldes til møde i forhold til børnetræning. Pt. kun 1 løber med på U2 kursus. Næste kursus i Grejs 31. januar.</i> <i>Talent & Elite:</i> <i>Udkast til støttepolitik for Josefine er klar til bestyrelsens godkendelse, se vedlagte dokument. OK Gorm betaler årsfee 10.000 kr. samt 80 % af udgifter dog maksimalt 5.500 kr. Beløbet hæves således fra 4.000 kr. til</i>

	5.500 kr. svarende til egenbetalingen til World cup. <i>Talent: Vi glemte faktisk dette punkt – PB tager det med Toke.</i> Rekruttering: Unge fællesskaber i friluftslivet næste møde 27/2 i København – regner ikke med at deltage. Derudover er der webinar. <u>Webinar: Søg om tilskud til lokale projekter</u> 21. januar 2025 kl. 17.00 - 17.30. Hør om de aktuelle muligheder for at søge om tilskud til lokale projekter fra Udlodningsmidler til Friluftsliv, få inspiration til projekter og gode råd til din ansøgning. Webinar tirsdag 21. januar 2025 kl. 17-17.30. Arrangementer: Ingen møder siden sidst. DM weekenden: planlægningen kører planmæssigt. Der kommer et par spørgsmål fra stævneledelsen, som vi skal have styr på. Gorm 3-dages: hvem står for træningerne? <i>Bente spørger Toke.</i> Voksenfest den 31.januar: husk at lave PR og få jer tilmeldt. Find vej i skolen: Kort til Lynghedeskolen er tegnet og dermed kan poster blive fastlagt.
5. Anbefalede løb 2025 og planlægning (datoer) - Hvad gør vi her?	Gøres via søndagsmail fra formanden.
6. Terminslisten - 2. divisionsmatch efterår 2025 (valg af dato)	Vi kan vælge mellem følgende datoer: Bedste dato: 21. september 2025 (ikke andre løb i nord eller syd). 21. september valgt – Hastrup. 2. div. <i>PB meddeler dato til Per.</i>
7. Forberedelse generalforsamling 19. februar 2025.	Valg af dirigent: Grethe vil gerne, hvis ikke der er andre. Grethe valgt.

<u>På valg til GF 2025 er:</u> - Ole (Kasserer) – Modtager genvalg - Stig (Faciliteter) - Modtager genvalg - Bente (Arrangementer og klubliv) - Modtager genvalg - Valg af Dirigent - Forslag til oplæg efter selve GF - Forplejning GF Indkaldelse til GF og samlet beretning kommer på hjemmesiden 1. februar. JFS annoncerer ikke mere i avisen. Tjek at vedtægter er opdaterede ift. annoncering.	Oplæg: Tænke 😊 Forplejning: Bente finder hjælp. Gerne spisning inden. Vedtægter opdateres ved GF 2025. Hjemmeside og sociale medier i henhold til JFS vedtægter. Oplæg: Søren? Stig Spørger. Pernille lægger indkaldelse på hjemmesiden senest 1. februar. Manglende beretninger til formanden hurtigst muligt.
8. Næste bestyrelsesmøde	Næste møde er mandag den 17. marts med spisning kl. 18. Sandwich + drikke + kaffe. KK: Sørg for at booke AG. PB tager fat i KK.
9. Evt.	Fortræning til Påskeløb på forespørgsel af Kolding? Stig går videre med. Søg tilskud til dit friluftspjekt – se mail. Toke. Skal vi igen sende spørgeskemaer ud til medlemmer ift. opgaver? Ja god ide. Gøres starten af maj. Lægger skema i Dropbox, så kan alle opdatere deres områder. PB Tager det med på mødet i marts. OBS: DM sprint weekend: kun ungdomsløbere og elite deltager i konkurrencen. Alle andre er hjælpere – ingen undtagelse. PB sender med ud i søndagsmail.